
Z A P I S N I K 
sa 16. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 12.06.2023. godine sa početkom u 08,00 sati 
u vijećnici općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđica. Paula Jozipović, gđa. Ivana 
Jakovljević,  gđa. Tea Kolčić, gđa. Violeta Molnar, g. Ivica Gavran, g. Velimir Krznar, g. Ilija 
Ravlić, g. Tomislav Mayer Kralj, g. Željko Vojković. 
Izočni: gđa. Ruža Miletić, g. Ivica Legin. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 
    gđa. Slavica Kalaica, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i  
                    komunalne djelatnosti, 
    gđa. Ana Baštijanović, viša računovodstvena referentica, 
    gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića „Medvjedići Rugvica“, 
    g. Igor Đuran, novinar 01 portala. 
Zapisničarka: Marija Čabraja. 
 
Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 11, dakle, postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka, te predlaže sljedeći  
 

D N E V N I R E D 
1. Verifikacija zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća održane 04.05.2023. god., 
2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Odluka o davanju suglasnosti na Prijedlog V. izmjena i dopuna Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica, 
4. II. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu i projekcije za 

2024. i 2025. god., 
a) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. god., 
b) I. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023.god, 
c) I. izmjene Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2023. god., 

5. Odluka o donošenju I. izmjena i dopuna Programa raspolaganja poljoprivrednim 
zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Rugvica, 

6. Odluka o II. izmjenama Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine 
Rugvica. 

Predloženi dnevni red prihvaća se sa 10 glasova “za”, i jednim neizjašnjenim glasom. 
 
 

Ad. 1. 
Nitko nema primjedbi na zapisnik sa 15. sjednice, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
sa 10 glasova “za” i 1 glasom “suzdržan” donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 15. sjednice Općinskog vijeća održane 04.05.2023. godine.  
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Ad. 2. 
A) g. Emil Majstorović pita do kuda je stiglo asfaltiranje prometnica? 
g. Mato Čičak odgovara da ŽUC provodi asfaltiranje u nekliko faza. Faza od Rugvice do 
Hrušćice s preskočenim Trstenikom je gotova. Ukupna vrijednost svih radova je 3,1 mil. 
eura. Sada su se prebacili na lokaciju Obedišće gdje frezaju te ostaju još dvije lokacije od 
kružnog toka do Dugog Sela i od Oborova do Prevlake. Drugi dio za koji je Općina 
Rugvica dobila sredstva od 2,8 mil. eura iz NPOO-a asfaltira se jako dobro, gotovo sve 
dionice su pri kraju, radovi se odvijaju očekivanom dinamikom. Izvještava da je Općina 
Rugvica dobila povrat sredstava u iznosu od 1.333.000,00 eura za svo asfaltiranje poslije 
potresa koje je Općina plaćala za kanalizaciju. Općina ide u natječaj za nogostupe, samo 
se mora dogovorit za dio koji ide kroz Trstenik vjerojatno uz sufinanciranje sa ŽUC-om. 
B) g. Emil Majstorović pita kakva je situacija sa upisima u dječji vrtić?  
Gđa. Maja Blažević odgovara da su upisi u tijeku te će 16.6. biti službeni rezultati prema 
planu upisa. Uviđeno je da je potreba veća te zahvaljujući načelniku i osnivaču odlučeno 
je da će sva djeca koja zadovoljavaju sve uvjete iz Pravilnika biti smještena. 16.6. imati 
ćemo službenu obavijest prema rezultatima koje smo imali u Planu upisa koji smo 
predstavili na prethodnoj sjednici, a iza toga će biti obavijest koja će se dostaviti 
roditeljima da su djeca upisana u dječji vrtić. Nije potrebno ponovno provoditi natječaj 
za upise zbog dodatnih kapaciteta budući je isto propisano Pravilnikom.  
C) g. Tomislav Mayer Kralj pita u ime umirovljenika postoji li mogućnost da Općina 
Rugvica sufinancira mjesečne karte za Čazmatrans umirovljenicima? 
g. Mato Čičak odgovara da treba provjeriti koliko iznose karte, napominje kako su 
uvedene i božičnice i uskrsnice umirovljenicima što nije malo budući udruga 
umirovljenika broji preko 800 članova. 
gđa. Ana nadodaje kako članovi udruge umirovljenika imaju već popust, te upućuje da to 
provjere sa udrugom. 
gđa. Ivana Jakovljević se nadovezuje s informacijom da umirovljenici imaju pravo na 
povrat putnih troškova ukoliko im liječnik propisuje terapije. 
D) g. Željko Vojković pita hoće li se proglasiti elementarna nepogoda? 
E) g. Mato Čičak odgovara kako će Općina poslati zahtjev županiji. 
F) g. Željko Vojković pita zašto se sjednice održavaju u jutarnjem terminu? 
G) g. Nenad Jakšić odgovara kako ne vidi ništa sporno buduću da ih je trenutno 11 
prisutnih od mogćih 13. Nadodaje da su svi morali biti svjesni kada su se kandidirali da 
će dio vremena morati dati za društvo, odnosno Općinu Rugvicu. Kaže kako je očekivao 
ovakvo pitanje misleći da će netko iz oporbe doći jer danas je 16. sjednica, dvije godine u 
ovom mandatu, što znači da smo 8 mjeseci dobili naknadu, a da nismo imali sjednicu 
Vijeća. Napominje kako moraju svi biti svjesni da neki vijećnici rade i u smjenama što 
uključuje noćne smjene, rad subotom, nedjeljom, te zbog toga smatra da pitanje zašto je 
sjednica u jutarnjem terminu, nije uopće relevantno. 
 
g. Nenad Jakšić utvrđuje da je sjednicu napustio vijećnik g. Željko Vojković, te je sada 
sjednici nazočno 10 vijećnika. 
 
H) g. Tomislav Mayer Kralj pita s obzirom da zbog vremenskih uvjeta trava raste i 
komunalno poduzeće RUKOM to fizički ne stigne odraditi iako dečki daju 110% sebe da 
bi održavali naše površine. Mještani Sopa i Hrušćice održavanju dio javnih površina sa 
svojim kosilicama. Može li se kupiti ručna kosilica i dvije flakserice kako bi oni to 
nastavili kositi i održavati. 
I) g. Mato Čičak odgovara da se mora vidjeti preko RUKOM-a može li se nešto po tom 
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pitanju. Kaže kako imamo problema s tim u svim naseljima, te da će se morati riješiti. 
Javljali su se ljudi koji rade bi li im mogli honorarno platiti za održavanje javnih 
površina, tako da ćemo razmotriti opcije koje su u skladu sa zakonom. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio 
raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 
 

Ad. 3. 
g. Nenad Jakšić poziva ravnateljicu Dječjeg vrtića „Medvjedići Rugvica“ gđu. Maju 
Blažević na kratko izlaganje.  
gđa. Maja Blažević kaže kako je ovo točka kojom se moli za prethodnu suglasnost koja je 
na njihovu vijeću donesena, a vezana je za upis. Obzirom da se šire kapaciteti dječjeg 
vrtića potrebno je osigurati dodatni broj izvršitelja na random mjestu spremačice. 
 
Općinsko vijeće jednoglasno, sa 10 glasova “za” donosi 
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na Prijedlog V. izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica. 
 

Ad. 4. 
g. Nenad Jakšić poziva člana Odbora za financije i proračun na kratko izlaganje. 
g. Ilija Ravlić iznosi kako je održana 12. sjednica Odbora za financije i proračuna te je 
jednoglasno donesen zaključak da se daje prijedlog Općinskom vijeću za donošenje 
predmetnih točaka izmjena proračuna, programa gradnje i održavanja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture, i programa javnih potreba u sportu, prema tekstu u prilogu. 
g. Mato Čičak ukratko izlaže glavne točke. U domu u Nartu ide se s uređenjem dvije 
dodatne prostorije sa čime se složio DVD Savski Nart i njihov predsjednik na čemu se 
načelnik zahvaljuje. Za javne potrebe u predškolskom odgoju, kao što je i ravnateljica 
rekla, potrebno je osigurati place za rad. U sportu se povećava iznos budući da Savate 
klub ima Europsko prvenstvo, postupak nabave za zimsku službu i javnu rasvjetu, za 
uređenje doma u Sopu potrebno je povećati stavka budući se nitko do sada nije javio na 
natječaj. U Obedišću Ježevskom i u Sopu dodaju se dva nova asfaltirana igrališta u 
dogovoru s vatrogascima, nabava novih radnih strojeva – malčer i veliki traktor od 
150KS, uređuje se dječje igralište u Nartu, uređenje društvenog doma u Jalševcu, 
kapitalni projekt kružnog toka u Rugvici i rekonstrukcija ceste prema KFK. 
 
Općinsko vijeće jednoglasno, sa 10 glasova ”za” donosi 
 
II. Izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 
2025. godinu, te 
a) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
za 2023. godinu, 
b) I. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2023.godinu, 
c) I. izmjene Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2023. godinu. 
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Ad. 5. 

gđa. Marija Čabraja kaže kako su ove izmjene programa raspolaganja poljoprivrednim 
zemljištem preduvjet za nastavak procedure izmjena i dopuna prostornog plana. Najviše 
se izmjene referiraju na Imunološki zavod, stoga su izmjene programa prilagođene tome, 
te sada slijedi nastavak procedure sa izmjenama i dopunama prostornog plana.  
 
Općinsko vijeće jednoglasno, sa 10 glasova “za” donosi 
 

O D L U K U 
o donošenju I. Izmjena i dopuna Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Rugvica 
 

Ad. 6. 
gđa. Marija Čabraja kaže kako je u ovoj odluci isključivo promijenjen način obročne 
otplate, u slučaju sklapanja ugovora o kupoprodaji. Tako da umjesto dosadašnjih 6 
obroka, poduzetnicima se, obzirom na cjelokupnu ekonomsku situaciju, daje mogućnost 
otplate na najviše 12 obroka. 
g. Mato Čičak kaže da se radi o velikoj parceli koja se već duže vrijeme prodaje pa se jave 
investitori, a s obzirom na cijelu procedure oko početka gradnje traži se odgoda u 
cijelom tom procesu. Kaže kako ima još jedna potencijalna velika investicija tu se traži 
smanjenje komunalnog dopinosa koji iznosi oko 6 mil. EUR. U razgovoru misli da bi bilo 
dobro da se donese odluka da im se odobri 10% popusta na jednokratno plaćanje. I to bi 
vrijedilo za sve zone na našem području, no ta mogućnost će se još razmoriti. 
 
Općinsko vijeće jednoglasno, sa 10 glasova “za” donosi 
 

O D L U K U 
o II. izmjenama Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Rugvica.  
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 08,31 sati. 

 
KLASA: 021-05/23-01/05 
URBROJ: 238/26-23-3 
 
Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  
Marija Čabraja            Nenad Jakšić 
 
 
 


